



Protokoll Folkrace nr 3

2012-05-24

Medverkande folkrace kommittén:

P-O Leandersson, SGA

Sandra Tidman

Matias Åberg

David Johansson

§12. Mötet öppnades.

§13. Förarträff Vetlanda.

§14. Hemsida.

§15. Smålandscups tävlingar.

§16. Årets Evenemang 2012.

§17. Info från SBF.

§18. Övrigt.

§19. Mötet avslutande.

§12. Mötet öppnades.

P-O hälsar välkomna.

§13. Förarträff Vetlanda 30/6-2012.

Vetlanda har ansökt om tävling, men har inte kommit ut på anmälan online.

P-O har kontaktat Vetlanda.

§14. Hemsida.

P-O har pratat med Christer angående att skriva in vilka som ansvarar för vad i kommittén för att det ska bli lättare att kontakta rätt person.

P-O. SGA

Mattias. Distrikts Tekniker.

Sandra. Cup ansvarig

David, Sekr. Tävlingsledning.

Sandra kontakta Jeremias om han kan ändra detta.

§15. Smålandscups Tävlingar.

Det har varit ett lågt deltagande i cupen.

Vi preliminär bokade vilka i kommittén som åker på tävlingarna.

Nässjö – Mattias.

Målilla – Sandra.

Vimmerby – David.

Kalmar – Sandra & David.

§16. Årets Evenemang 2012.

Försöka börja trycka på arrangörerna att dom talar om under tävlingen att detta priset finns och hur man rösta.

§17. Info från SBF.

Alla SGA har blivit inbjudna till ett telefonmöte där man fick info från utskottet att Rockstar har lagts ner i våran gren Folkrace.

SGA träff i slutet av Oktober.

Samarbetet med utskottet fungera bra.

§18. Övrigt.

Ett förtydligande kommer på texten i regelboken för dubbdäck.

Arrangörerna måste blanda anbuden vid dragningen.

Sandra mailar kontaktmännen i klubbarna angående detta.

§19. Mötet avslutades.

P-O avslutade mötet.